
Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  

oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
z dnia 7 grudnia 2017 roku 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu oraz Komisji 
Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego odbyło się 7 grudnia 2017 roku w siedzibie 
Urzędu Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Krasickiego 9.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik, Ewa Kluba, Bogdan Mika, Roman Piksa; 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas, Jacek Kiszkis, Gerard Piegza, Dominik Pawlak; Franciszek Sufa; Herbert Panchyrz 
oraz  
Wójt Gminy – Jan Murowski  
Przewodnicząca Rady Gminy – Róża Ochman-Szyguła 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska 
Radny gminy – Jerzy Sier 
 
Po zapoznaniu się z porządkiem posiedzenia:  
1. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 
2027. 
2. Zapoznanie się i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok. 
3. Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty oraz Komisji Terenowej zwrócili się do Skarbnika Gminy, aby 
przedstawiła radnym informacje na temat projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2018 - 2027 oraz na temat projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 
rok. 
Radni postanowili omówić łącznie zarówno projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2018 – 2027 jak i projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok.  
 
Ad. 1 i 2.  

Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 
2018 – 2027.  

Zapoznanie się i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok. 
Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółowo członkom Komisji projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2018 – 2027 oraz projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 
rok. 
Omówiła zapisy projektów uchwał i szczegółowo dokładnie odpowiadała na zadawane przez radnych 
pytania.  
Pytania radnych dotyczyły: 
- środków przeznaczonych na doposażenie kuchni w DK w Potępie; 
- montażu ogrodzenia wokół budynku; 
- kosztów monitoringu, który zaplanowano w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Potępie; 
- kwoty przeznaczonej na wydatki OSP w Krupskim Młynie; 
- możliwości dofinansowania zakupu radiowozu dla policji w Tworogu; 
- rzeczywistych kosztów zakupu paneli fotowoltaicznych i pomp ciepła i zainteresowania ofertą przez 
mieszkańców gminy;  
- wysokości dotacji dla GOKSiR-u oraz GBP; 



- zwiększenia dotacji dla organizacji pożytku publicznego, która w 2018 roku będzie realizowała 
zadania związane z promocją kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców gminy; 
- rozważenia możliwości docenienia przez Wójta Gminy osób zasłużonych i zaangażowanych w 
działalność Klubu Sportowego NITRON a w konsekwencji zaplanowanie wydatków na ten cel w 
budżecie na 2018 rok; 
Skarbnik Gminy wraz z Wójtem Gminy odpowiedzieli na zadane pytania.  
Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Sportu oraz Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego i zapoznaniu się z 
przedstawionym projektem uchwały oraz z przedstawionymi wyjaśnieniami pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2027. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Sportu oraz Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego i zapoznaniu się z 
przedstawionym projektem uchwały oraz z przedstawionymi wyjaśnieniami pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok. 
 
Ad. 3. 
 Sprawy bieżące.  
Franciszek Sufa wnioskował: 
- aby w związku ze zmianą ustawy o wychowaniu w trzeźwości rozważyć możliwość ograniczenia 
sprzedaży napojów alkoholowych w sklepie 24 h przy ul. Tarnogórskiej; 
- o dostrzeżenie i docenienie przez Wójta Gminy ludzi zasłużonych dla Klubu Sportowego NITRON – w 
związku przyszłorocznymi wyborami do władz Klubu Sportowego.  
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 16.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik  ……………………. 
Ewa Kluba  ……………………. 
Bogdan Mika   ……………………. 
Roman Piksa  ……………………. 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas   …………………….. 
Jacek Kiszkis  …………………….. 
Dominik Pawlak  …………………….. 
Gerard Piegza  …………………….. 
Herbert Panchyrz  …………………….. 
Franciszek Sufa  …………………….. 
 
Protokołowała: K. Michałek 


